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Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Rijksvastgoedbedrijf biedt 825 hectare 
pachtgrond aan» (ingezonden 14 augustus 2019). 

Vraag 1
Klopt het bericht dat het Rijksvastgoedbedrijf (RVB) 825 hectare grond voor 
geliberaliseerde pacht gaat aanbieden?1 Zo ja, waarom is er gekozen voor 
deze pachtvorm? Zo nee, wat voor soort pacht wordt er aangeboden? 

Vraag 2
Welke voorwaarden worden gesteld aan de pachter omtrent de bodemkwali-
teit, de biodiversiteit en het klimaat? 

Vraag 3
Op welke manier gaat het RVB toezicht houden op de verpachte grond met 
het oog op de bodemkwaliteit, de biodiversiteit en de invloed van maatrege-
len op het klimaat? 

Vraag 4
Hoe wordt de biodiversiteitsmonitor en de data uit de publiek-private 
samenwerking (PPS) Beter Bodembeheer meegenomen in de kwaliteitsbeoor-
deling? 

Vraag 5
In hoeverre past geliberaliseerde pacht binnen uw voornemen om kringloop-
landbouw en bodemkwaliteit binnen het pachtbeleid te plaatsen? 

Vraag 6
Op welke manier draagt deze geliberaliseerde pacht bij aan uw voornemen 
om met langdurige pacht de bodemgesteldheid te verbeteren, ook in het licht 
van de klimaatopgave?

1 https://www.boerenbusiness.nl/grond/artikel/10883458/rvb-biedt-825-hectare-pachtgrond-
aan?utm_source=Nieuwsbrief-grond-markt-29566-
43&utm_medium=email&utm_campaign=grond-
markt&idhash=0c86b751e07a76cbde1bcae086de74dd
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